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Abstract (en)
[origin: ES8604318A1] Carbonaceous cathode block of low voltage drop for aluminium electrolysis tanks using the Hall-Heroult process, the tanks
including a metal parallelepiped tank supporting a cathode on which the liquid Al forms. The cathode consists of elongated carbon blocks placed
in contact, each having a length/width ratio of at least 2 and in which is provided at least one groove into which is sealed a rod of steel dispersed
parallel to the short of the tank, the end of which passes out through the large face of the tank and is connected to at least one cathode collector. -
The novelty is that the sealing grooves are cut perpendicular to the major axis AA' of the block which is itself disposed parallel to the large side of
the tank.
[origin: ES8604318A1] Carbonaceous cathode block of low voltage drop for aluminium electrolysis tanks using the Hall-Heroult process, the tanks
including a metal parallelepiped tank supporting a cathode on which the liquid Al forms. The cathode consists of elongated carbon blocks placed
in contact, each having a length/width ratio of at least 2 and in which is provided at least one groove into which is sealed a rod of steel dispersed
parallel to the short of the tank, the end of which passes out through the large face of the tank and is connected to at least one cathode collector. -
The novelty is that the sealing grooves are cut perpendicular to the major axis AA' of the block which is itself disposed parallel to the large side of
the tank.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un bloc cathodique carboné, à faible chute de tension, destiné aux cuves pour la production d'aluminium par électrolyse
selon le procédé Hall-Hèroult, ces cuves comportant un caisson métallique parallélépipédique supportant une cathode sur laquelle se forme la
nappe d'aluminium liquide, cette cathode étant constituée par la juxtaposition de blocs carbonés parallépipédiques, de forme allongée, ayant un
rapport longueur du grand axe sur largeur au moins égal à deux, et dans lesquels est taillée au moins une rainure dans laquelle est scellée une
barre d'acier disposée parallèlement au petit côté du caisson et qui se raccorde à au moins un collecteur cathodique, caractérisé en ce que les
rainures de scellement sont taillées dans le sens perpendiculaire au grand axe du bloc, qui est lui-même disposé parallèlement au grand côté du
caisson. En associant, par collage sur une grande face latérale un premier bloc cathodique, à au moins un deuxième bloc, on constitue un demi-
module cathodique dont la largeur correspond à la demi-largeur du caisson métallique. En associant deux demi-modules, par un moyen tel que le
collage, on constitue un module cathodique dont la largeur correspond à la largeur de la cathode.
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